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Ioan 1: 12-14   “Dar tuturor celor ce L-au primit, adică celorce cred în 

Numele Lui, le-a dat dreptul să se facă copii ai lui Dumnezeu; născuŃi nu din 

sânge, nici din voia firii lor, nici din  voia vreunui om, ci din Dumnezeu. Şi 

Cuvîntul S-a făcut trup, şi a locuit printre noi, plin de har, şi de adevăr. Şi  noi  

am  privit  slava  Lui, o  slavă  întocmai  ca  slava singurului  născut  din  

Tatăl.” 
 

În legătură cu aceasta, Profetul a spus:  
 Singurul lucru ce ai tu de făcut este să accepŃi ceea ce El a făcut 
pentru tine. Aceea este totul. Şi tu eşti sub Sânge, fiecare dintre voi, sau 
Dumnezeu va distruge întregul lucru. Voi sunteŃi încă sub Sânge atâta timp 
cât acolo este o Jertfă de Sânge stând acolo pentru păcatele noastre. Şi atunci 
într-o zi când tu vei părăsi această lume fără a accepta acea jertfă, atunci tu vei 
sta pentru propriile tale păcate. Şi tu eşti deja condamnat, deci tu nu vei putea 
sta. 
 Dumnezeu a făcut o cale atât de frumoasă. VedeŃi, credinŃa vine prin 
auzire (Rom.10: 17). PredicaŃi vindecarea divină! CredeŃi-o, acceptaŃi-o! 
Dacă acela aş fi eu, acela este felul cum eu aş face-o. Dacă voi nu puteŃi crede 
cuvintele mele, este în regulă. Şi voi veŃi fi în acelaşi fel faŃă de oricine 
altcineva, dar nu faŃă de Dumnezeu. După ce El a trimis Cuvântul Lui, El a pus 
în biserică diferite daruri şi lucruri, doar pentru a încerca să pătrundă la 
oameni… El este atât de iubitor şi plin de bunătate. 
 Singurul lucru pe care noi putem să îl facem este să ne rugăm pentru 
bolnavi. Eu nu pot vindeca pe niciunul, pentru că voi deja sunteŃi vindecaŃi. 
Dacă cineva vă spune că ei pot să vindece, aceea este greşit. VedeŃi? Dacă 
cineva vă spune că ei pot să vă salveze, aceea este greşit. Voi sunteŃi salvaŃi 
oricum. VedeŃi? Singurul lucru pe care voi trebuie să-l faceŃi, este doar să 
acceptaŃi aceea. Voi acceptaŃi ceea ce Isus a făcut pentru voi (1Petr.2: 24). 
El a fost rănit pentru păcatele voastre. Prin rănile Lui voi aŃi fost vindecaŃi. Voi 
aŃi fost vindecaŃi; este deja la timpul trecut. [1] 

 
 Domnul Isus Cristos în suferinŃa Lui (în locul nostru) prin moartea la 
Calvar, a procurat vindecarea pentru fiecare muritor din lumea acesta, oricarea 
va fi în lumea acesta. Isus deja a plătit preŃul, şi în privirea lui Dumnezeu 
voi sunteŃi deja vindecaŃi. Acolo nu este nici o boală în privirea lui 
Dumnezeu. Voi sunteŃi deja vindecaŃi. Fiecare păcătos de aici, înăuntru 



sau afară, oriunde ai fi tu, păcatel tale, atât cât priveşte pe Dumnezeu, El 
te iartă acum. Dar dacă tu nu accepŃi acesta, atunci când tu ajungi în PrezenŃa 
Lui fără Sângele lui Isus asupra ta ca un fiu sau o fiică, atunci tu eşti 
condamnat deja, când tu ajungi acolo, “În ziua când vei mânca, în acea zi vei 
muri.” (Gen.2: 15-17). 
 Acum, tu nu trebuie să mori în acea condiŃie. Tu nu poŃi face să nu fii 
un păcătos, pentru că tu eşti născut în păcat (Ps.51: 5; Rom.5: 19), dar tu 
poŃi face să nu rămâi un păcătos; pentru că în vederea lui Dumnezeu, 
păcatul este deja acoperit. El nu se putea uita la păcat. El este drept şi 
suveran. Dumnezeu nu poate privi păcatul; El este Sfânt (1Petr.1: 15-16). Dar 
Sângele lui Isus îl Ńine deoparte, ca o bară de protecŃie la o maşină. De fiecare 
dată când păcătuiŃi, protecŃia, Isus Cristos, vă apucă păcatul vostru înainte ca 
să ajungă la Dumnezeu (1Ioan.2: 2) Nu vă este vouă ruşine de felul cum Îl 
trataŃi voi pe El? [2] 

 
 Şi voi, voi nu mai trebuie să cuceriŃi, pentru că El a cucerit (Rom.8: 

37). Singurul lucru pe care voi trebuie să îl faceŃi este doar să mergeŃi sus 
şi să staŃi în poartă (poarta duşmanului) (Gen.22: 16-17) şi să spuneŃi, 
“Este a mea. Aceasta este a mea. Dumnezeu mi-a dat-o mie, mântuirea 
mea. Dacă eu vreau Duhul Sfânt, Dumnezeu mi L-a dat. Promisiunea este 
a mea, pentru copiii noştri, pentru toŃi ce sunt departe acum, atât de mulŃi 
câŃi Domnul va chema.” (Fap.2: 37-41). [3] 

 
Acum, mai înainte ca tu să ai victoria, acolo a trebuit să fie o 

bătălie (1Tim.4: 7-8; 1Tim.6: 12). Şi dacă acolo nu este bătălie, acolo nu este 
victorie (1Ioan.5: 4). Deci noi trebuie să fim mulŃumitori pentru lupte şi 
pentru încercări. Dumnezeu este acela care ne dă ocazia să avem victorii. Oh, 
Doamne, nu o face aceea puŃin mai bine acum? VedeŃi, lupta vine pe parcurs, 
cineva spunând ceva rău despre voi, boala vine asupra voastră, poate că 
Dumnezeu vă dă vouă aceste afecŃiuni uşoare pentru ca El să vă poată vindeca 
şi să vă arate favoarea Lui pentru voi, vă lasă pe voi să vedeŃi ce vrea El să 
spună prin acesta. El vă iubeşte. [4] 

 
 Un păcătos poate să vină aici la altar, ca o tânără sau ca un tânăr, la 
vârsta de 14 ani, şi ei v-ar aduce vouă mesele voastre aici, şi voi aŃi putea 
striga către Domnul, până când voi aŃi fi de 90 de ani, și voi niciodată nu aŃi fi 
salvaŃi. Mai întâi voi trebuie să acceptaŃi ceea ce El a făcut pentru voi. 
VedeŃi? Voi trebuie să o acceptaŃi, voi înşivă. Atunci când voi o acceptaŃi, 
atunci El este Marele Preot, mediator, ca să facă mijlocire asupra 
mărtuiriei despre ceea ce voi credeŃi. (Evr..4: 14-19). 
 Acum, acela este acelaşi lucru printr-un dar (1Cor.12: 4-7). Aceasta 
este a-Ńi da propria ta gândire deoparte, şi să vezi ce spune El să faci. 



  Eu văd oameni venind la platformă, ei sar sus şi jos, şi strigă, şi spun, 
“Oh, Frate Branham, eu am toată credinŃa din lume.” Ce faci tu aici sus, 
atunci? VedeŃi? Aceea este emoŃie, şi nu credinŃă. 
 CredinŃa originală nu cunoaşte înfrângere. Este deja înfăptuit. Este 
deja terminat. Dumnezeu a spus aşa, şi aceea a stabilit-o, vedeŃi voi. 
“Dumnezeu a spus aşa!” Acum, este acelaşi lucru, oricând. Când tu cu 
adevărat o crezi, aceea Îl atinge pe El. [5] 

 
 Eu ştiu că se obişnuieşte de regulă ca tu să chemi oamenii aicea la 
acest altar, dar inima ta, fă ca ea să fie altarul. Şi drept în inima ta spune, 
“Doamne Isuse, eu cred acesta.” 

Aici este totul ceea ce este. Ea nu este o emoŃie, cu toate că emoŃia o 
însoŃeşte. Doar aşa cum am spus: Fumatul şi băutul nu este păcat, ele sunt doar 
un atribut al păcatului. Aceasta arată doar că tu nu crezi. Dar când tu crezi cu 
adevărat în inima ta, şi tu ştii că… pe baza locului unde stai tu, acolo tu o 
accepŃi cu toată inima ta, ceva urmează să se întâmple, chiar acolo. Ea 
urmează să se întâmple. Atunci tu poŃi să stai ca un martor la aceea, că ceva s-
a întâmplat. [6] 

 
Acum, aşa cum am spus, noi nu trebuie să avem aceea, să venim sus şi 

să punem mâinile peste oameni. Noi am pus mâinile peste ei seara trecută. Dar 
singurul lucru ce voi trebuie să faceŃi, este să aveŃi credinŃă, şi apoi să 
recunoaşteŃi. Prin credinŃă voi o acceptaŃi, prin credinŃă. Nu prin altceva ce… 
Nu spuneŃi, “Păi, acum cum poate fi făcut aceasta?” 

Dacă eu aş putea să vă spun cum a fost făcut, atunci aceasta nu ar mai 
fi credinŃă. Eu nu ştiu cum este aceasta făcut. Eu nu ştiu, dar o cred. Eu nu ştiu 
cum mântuieşte Dumnezeu un păcătos, dar El o face. Eu nu ştiu cum face 
Dumnezeu oricare din aceste lucruri, dar eu o accept. El, El le face, şi acesta 
este calea. Pentru că eu nu o pot explica. Niciodată nu va fi explicată. Nimeni 
nu poate. Pentru că dacă voi o faceŃi, atunci nu mai este credinŃă. 

Eu nu înŃeleg cum Dumnezeu şi Cristos poate fi aceeaşi Persoană, dar 
Ei sunt. Scriptura o spune. Tu nu o poŃi explica, dar, Ei sunt. “Tatăl Meu este 
în Mine. Nu Eu sunt Acela care face lucrările; ci Tatăl Meu care este în Mine. 
Dacă Eu nu aş face lucrările Lui, aceea ar dovedi că Eu nu sunt din El. Dar 
dacă Eu fac lucrările Lui, atunci El Însuşi mărturiseşte că Eu sunt din El.” 
(Ioan.14: 7-13). 

Păi, este acelaşi lucru acum, exact acelaşi lucru. El este acelaşi ieri, 
astăzi şi în veci, dacă tu vei crede. [7] 

 
Tu nu trebuie să mergi jos la altar şi să faci ceva, pompând aceasta. Tu 

nu trebuie să spui un cuvânt iarăşi şi iarăşi, până când tu ai o confuzie de 
limbă. Singurul lucru care trebuie tu să-l faci este doar să iei parte (să fi părtaş) 
cu El, liber. Dumnezeu a pregătit o cale. Nu pompând, nu împingând, nu 



nimic; doar ia-l, liber. Nimic nu trebuie să faci, doar să fii părtaş la 
Aceasta. Aceea este, doar crede-o. Aceea este tot ce pot eu să vă spun 
despre acesta. Ei niciodată nu au trebuit să facă ceva pentru aceasta. 
Niciodată nu au trebuit să sape pentru aceasta. Niciodată ei nu au trebuit să 
meargă jos şi să strige toată noaptea, pentru ea. Ei doar au fost părtaşi la 
aceasta; aceasta (Stânca) a fost lovită şi gata. (Exod.17: 1-7). Aceea este 
corect. 

VedeŃi, primul lucru ce voi trebuie să faceŃi, este să veniŃi la acea 
Fântână. Voi trebuie să veniŃi la acea Apă (Ioan.7: 37-39), să vă daŃi seama că 
nu este nimic ce voi puteŃi să faceŃi. Este ceea ce El a făcut pentru voi. Voi nu 
trebuie să săpaŃi, voi nu trebuie să pompaŃi, voi nu trebuie să renunŃaŃi la 
aceasta, voi nu trebuie să renunŃaŃi la aceea. Singurul lucru lucru ce trebuie 
să faceŃi, este să mergeŃi acolo şi să beŃi. Aceea este totul. Dacă tu eşti 
însetat, bea! (Isaia.44: 3-4) [8] 

 
 …şi eu nu vreau ca voi să o scăpaŃi. Voi nu trebuie să o scăpaŃi. Acum, 
doar dulce şi smerit, cu tot ce este în inima voastră, jos acolo adânc, doar 
acceptaŃi-L. SpuneŃi, “Doamne Isuse, chiar acum, doar ia tot ce este în mine, 
ce nu este după voia Ta, şi lasă să scot toată mândria mea, şi tot ce este în 
mine, afară. Toată mizeria, toată necredinŃa care este în mine, eu o descarc 
acum, Doamne. Eu doar o arunc afară. Şi lasă dulcele Duh Sfânt a lui 
Dumnezeu, ca un porumbel, să se mute jos în mine. Eu vreau să trăiesc 
Veşnic, Doamne, şi eu vreau ca Tu să mă ajuŃi acum. Acordă acesta, acum.” 
 IubiŃi, iubiŃi, iubiŃi-l. VedeŃi ce a făcut El pentru voi. Este prin 
dragoste. Dragostea aduce ascultare. Dragostea aduce curtenie. Dragostea 
aduce căsătorie. Şi acolo ne îndreptăm noi. Cina NunŃii Mielului. Eu aud 
Salvatorul meu chemând, El mă iubeşte şi pe mine deasemeni! 
   Doar toată inima voastră, doar simŃiŃi Ceva cu adevărat dulce 
venind în voi. (Rom.5:3-5).  

Acela e Duhul Sfânt. [9] 
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